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Styrelseprotokoll                        
  

Plats:  Hemma hos Ordföranden i Torup                        

Tid:  ONSDAG 11 DECEMBER 2024 18.00 

Närvarande: Bengt Persson (Ordf.)       

                      Gudrun Hansson (kassör) Hans Järvestam (Sekr.) 

 Peter Nilsson Lennart Nilsson 

  Ingemar Kristensson  Kent Andersson 

 Conny Nilsson    

               

Icke närvarande: Hans Malm anmält förhinder. 

  

Adjungerad/inbjudna: Sara Nilsson 

         

 

1.   Mötets öppnande  

 Ordförande Bengt Persson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

  

2.    Dagordning  

  Dagordningen godkändes för mötet.  

3.  Justeringsmän  

         Till justeringsmän valdes Lennart Nilsson och Conny Nilsson 

4.  Föregående mötesprotokoll  

Föregående mötesprotokoll från 28 oktober godkändes och lades till handlingarna.  

    

5. Kallade personer; Sara Nilsson 

 

6. Ekonomi, Kassarapport mm  

Kassör Gudrun Hansson berättade om kassaläget är under kontroll.  

Julbordet för intresserade medlemmar fungerade bra i år. Totalt deltog 102 medlemmar uppdelat på 

53+49 på två kvällar. Det har varit få aktiviteter nu på senhösten. Samtliga utstående fakturor har 

betalats.  

  

7.  Post och skrivelser samt inkomna rapporter      

• Julkort har kommit från SMK Hörby. 

• Skrivelse från Föreningsrådet i Svedala. Konstateras att det är inget som berör SMK:s verksamhet.  

• Skrivelse har inkommit ang. bildande en Racingskola. Se vidare diskussion och behandling under 

punkt  

• Information och inbjudan till Södra Bilsportförbundets årsmöte lördag den 22 februari 2025. Mötet 

ska hållas i Tomelilla. Beslutas att Ingemar Kristensson och Carina Nilsson representerar SMK.  

• Peter Nilsson berättar om sitt deltagande i Södra Bilsportförbundets ”Ordförandemöte” som avhölls i 

Hässleholm den 9 november 2024. Noteras att få föreningar deltar i dessa Ordförande möten. Noteras 

att det pågår en diskussion inom förbundet kring sammanslagning av distrikt till ett större distrikt. 

Peter Nilsson framför att det finns en tveksamhet mot en sådan förändring. 

• Förfrågan har inkommit från Flemming Schleimann (Sturup Race Way AB) ang. en extra tävling 

(danska klassen) den 5-6 april 2025. Förfrågan diskuteras och beslutas på nästa möte. 

  



 

 

• Skrivelse har inkommit från Södra Bilsportförbundet ang. nominering av kandidater till olika poster 

inför årsmötet 2025.  

• Inbjudan från SMK Örkelljunga till rallytävling / test lördagen den 29 mars 2025. Se bifogad 

handling. 

 

8. Tävlingar, Kommande möte mm 

Tävlingar 2025 ligger ännu på planeringsstadiet. Datum för träningar kommer att publiceras så snart allt 

är klart med olika aktörer. 

• Årsmöte är planerat till den 10 februari på Siriuslokalen. 

• Funktionärs middag är planerad och bokad till fredagen den 28 februari 2025 hos 

Romelebygdens Catering /tidigare del av Sturups Golfbana, Rävstadsvägen, Sturup). Särskild 

inbjudan kommer till deltagarna.   

  

9.  Miljöfrågor  

Inget att rapportera. 

  

10. Uppvaktningar 4:e kvartalet 2024  

Ordföranden Bengt Persson hanterar uppvaktningar.  

  

11. Aktuellt från Svedala kommun  

Inget aktuellt. 

    

12. Webb-sidan, klubbutskick, klubbinfo, Face-Book mm 

På föregående möte 28 oktober 2024 (punkt 12) togs frågan upp om det finns något kommersiellt system 

som är mer funktionellt och byggt för större förenings utskick etc. Peter Nilsson och Hans Järvestam 

fick uppdraget att undersöka vad som finns på marknaden.     

 Information har inhämtats om olika tänkbara programvaror som kan förenkla vid utskick av 

inbjudningar, informationsbrev etc. till SMK:s medlemmar. Sara Nilsson deltog som inbjuden i denna 

diskussion. Förslag har inkommit från vår nuvarande hemsidesleverantör och vid mötet presenterade 

Sara Nilsson fler alternativ. SMK:s Face Book sida sköts idag av SMK medlem Sara Nilsson på ideell 

basis, medan vi köper hemsidan inkl. alla inläggningar av en hemsidesleverantör. 

 

Det bästa alternativet hade varit att skicka ut information från ett medlemsbaserat system då man 

ständigt har senaste info om nya och avgående medlemmar, senaste mail adresser mm. En hemsida bör 

också kunna vara kopplad till SMK:s Face Book sida. Sådana hemsidor / programvaror finns enligt Sara 

Nilsson. 

 

Uppdrogs år Sara Nilsson att undersöka frågan vidare för möjligt beslut på nästa styrelsemöte. 

Kostnadsaspekten ska särskilt belysas och jämföras med dagens kostnad för SMK:s hemsida.  Uppdrogs 

åt Sekr. Hans Järvestam att ta kontakt med nuvarande hemsides leverantör. 

 

En målsättning beslutades att ett nytt upplägg bör vara klart till våren 2025, men inget datum sattes 

beroende på uppstarts processer mm. 

 

 

13. Veterandag 2025   

 Hans Järvestam informerar om att polistillstånd är sökt för lördagen den 30 augusti 2025. Vidare 

informerar Hans Järvestam om att MCHK SYD har kontaktat och sagt att dom var mycket imponerade 

av stoppet och mottagandet i Svedala i år den 31 augusti. MCHK SYD planerar att komma tillbaka 2025 

liksom i år 2024. Styrelsen utser Hans Järvestam som ansvarig för planering och genomförande av 

evenemanget 2025. 



 

 

 

 

14. GDPR  

Inget att rapportera. 

 

15. Inköp av Profilkläder 

På föregående möte beslutades att köpa in profilkläder (t-shirt, en något varmare tröja med lång arm samt 

kepsar). Inköpet är nu beställt och levererat av Jacks Sport i Svedala. Prissättning diskuteras för 

medlemsinköp. Frågan tas upp på nästa styrelsemöte då priser mm beslutas. Försäljning under våren 2025 

planeras. 

 

16. Möte med Racingskolan 

SMK var representerade på ett möte den 5 december 2024 med Racing Skolan (Stefan Mumm och Magnus 

Rugsvenn). Peter Nilsson och Hans Järvestam representerade SMK. Syftet med mötet var att diskutera 

möjligheterna till att bilda en organisationsform / klubb med ett antal deltagande klubbar. MSCC, BMW-

klubben samt Hyllinge Motorsällskap var också med på mötet. Peter och Hans rapporterade från mötet. 

 

All information finns i en minnesanteckning som distribuerats till ledamöterna i styrelsen. 

 

SMK beslutar vid detta möte att vi är positiva till förslaget och intresserade av att delta. Frågan tas upp igen 

när det finns mer information och ett slutligt förslag. 

 

17. Möte med Holy Drift  

Michael Rayes /Holy Drifting) önskar ett möte med SMK den 17 december 2024. Ordföranden 

organiserar detta. 

 

18.  Kontroll hjärtstartare 

Sara Nilsson tar upp frågan om underhåll av SMK:s hjärtstartare. Viktigt att även 

elektroderna byts liksom batteriet. Ordföranden undersöker med leverantören. 

 

19. Medlemsavgift 2026  

Styrelsen förslår att medlemsavgiften för 2026 ska vara samma som i år 2024. Beslutet tas på årsmötet 

10 februari 2025. 

 

 

20.  Kommande styrelsemöte 2024  

  

• 8 JANUARI 2025 HOS ORDFÖRANDEN 

 

 

21.  Avslut  

  Ordförande tackar alla för bra diskussioner. Mötet avslutades 20.30 

 

Ordförande  Sekreterare    Justeras:  

   

______________  _______________  ______________  _______________  

Bengt Persson  Hans Järvestam Lennart Nilsson Conny Nilsson 


